
 

ДУНАЄВЕЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

ПРОТОКОЛ 

засідання виконавчого комітету Дунаєвецької міської ради 

 

26 травня 2022 р.                                  Дунаївці                                              № 11 

  

Головуючий на засіданні:                                                                  Веліна ЗАЯЦЬ 

Секретар засідання:                                                                            Катерина СІРА 

 

Присутні члени виконавчого комітету: Андрієнко А.М., Бабій О.А., 

Бабійчук Д.І., Бец А.В., Біла С.М., Боднар І.М., Видилюк В.Д., Галатин Г.М., 

Гоголь Г.Б., Городецький В.В., Григор’єва В.В., Григор’єв О.В., Кушлак А.А., 

Козярук О.В., Кметюк І.Л., Лукова Л.О., Лясота Т.А., Мельник О.П., 

Мосьонд Н.В., Огороднік В.Ю., Олійник Н.В., Підлапушна Т.М., 

Полянська Н.П., Середа В.М., Солярик Н.О., Ткачук Т.В., Юрейко О.О. 

Яценко С.М. 
 

Відсутні члени виконавчого комітету: Барабаш Т.І., Марищак В.В., 

Мельник В.В., Микитюк Ю.В., Пантілімонов Я.А.. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Звіт про роботу комунального підприємства «Міськводоканал» Дунаєвецької 

міської ради за 2021 рік та перспективи розвитку. 

2. Звіт про роботу комунального підприємства теплових мереж Дунаєвецької 

міської ради за 2021 рік та перспективи розвитку. 

3. Звіт про роботу комунального підприємства Дунаєвецької міської ради 

«Благоустрій Дунаєвеччини» за 2021 рік та перспективи розвитку. 

4. Про внесення змін до Програми медико-соціального забезпечення пільгових 

та соціально незахищених верств населення Дунаєвецької територіальної 

громади на 2021-2023 роки 

5. Про затвердження Програми підтримки територіальної оборони на території 

Дунаєвецької міської ради на 2022-2023 роки» 

6. Про затвердження Програми підтримки самозабезпечення Дунаєвецької 

міської територіальної громади  харчовими продуктами на 2022-2024 роки «Сади 

Перемоги». 

7. Про визначення на конкурсних засадах підприємства (організації) для 

здійснення функцій робочого органу. 

8. Про роботу міських закладів дошкільної освіти Дунаєвецької міської ради в 

літній період 2022 року. 

9. Про опікунську раду. 



10. Про затвердження висновку служби у справах дітей. 

11. Про встановлення місця проживання дітей Дарини та Леоніда Салахудінових. 

12. Про утворення міждисциплінарної команди. 

13. Про внесення змін до рішення виконавчого комітету від 18.03.2021р. № 48. 

14. Про видалення зелених насаджень. 

15. Про розгляд заяви ФОП Бабій А.М. 

16. Про затвердження висновку комісії та розгляд звернення ФОП 

Огородніка В.О. 

17. Про затвердження висновку комісії та розгляд звернення ФОП 

Войцехова Ю.Й. 

18. Різне: 
 

Хто за порядок денний, за основу та в цілому? Прошу голосувати. 

Заяць В.В. зачитує вголос присутніх на засіданні. 

Голосували: 

            «За» - 30, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

Заяць В.В.: «Переходимо до розгляду питань порядку денного». 
 

1. Звіт про роботу комунального підприємства «Міськводоканал» 

Дунаєвецької міської ради за 2021 рік та перспективи розвитку. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Ференчук В.В. 

 

Яценко С.М.: У 2021 році було здійснено ряд заходів по заміні обладнання. Який 

результат ефективності дали дані заходи? Чи заплановано роботи по ремонту чи 

заміні пожежних гідрантів по місту? 

Ференчук В.В.: Економія електроенергії становить близько 15 %, а також 

зменшення кількості поривів. Що стосується пожежних гідрантів – в більшості, 

їх потрібно відремонтувати, дані роботи заплановані. 

Вітровчак Ю.М.: Як організована робота щодо стягнення заборгованості по 

водопостачанню, водовідведенню і яка сума надходжень від вжитих заходів за 

січень-травень 2022 року? 

Ференчук В.В.: Вживаються усі допустимі заходи задля погашення 

заборгованості перед підприємством, що дає свій результат, однак й безнадійний 

борг, який потрібно стягувати через суд. 

Заяць В.В.: Очисні споруди, чи завершені роботи по реконструкції  та чи 

працюють? Чи трапляються пориви у водопровідних мережах по вул. 1Травня, 

С.Разіна, Варшавська, реконструкція яких проведена у 20-21 роках, і якщо так, 

то чи підприємством виставлялися претензії до підприємства-підрядника, що 

здійснював роботи по заміні трубопроводів? 

Ференчук В.В.: До кінця наступного тижня роботи повністю будуть завершенні. 

Щодо поривів на зазначених вулицях міста то, звичайно кількість поривів 

зменшилась однак через не якісно проведенні роботи підрядниками – виходять 

із ладу запчастини, які потрібно замовляти в інших областях, що супроводжує 

додаткові затрати для підприємства. Виставляємо претензійні документи 

підрядникам. 



Заяць В.В.: Чи рекламувалися можливі напрямки надання послуг у засобах 

масової інформації(інтернет, газетні видання, телебачення)?  

Ференчук В.В.: Усі можливі послуги, що надає підприємство постійно 

виставляємо у ЗМІ (Інтернет), оголошення періодично розміщаємо та дана 

інформація є наявна на аварійних автомобілях. 

 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Звіт про роботу комунального підприємства 

«Міськводоканал» Дунаєвецької міської ради за 2021 рік та перспективи 

розвитку» прийняти як рішення виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 30, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

2. Звіт про роботу комунального підприємства теплових мереж 

Дунаєвецької міської ради за 2021 рік та перспективи розвитку. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Невмержицька В.В. 

 

Яценко С.М.: В які терміни подано Звіт для розгляду? Як організована робота 

щодо стягнення заборгованості за надані послуги з теплопостачання? 

Невмержицька В.В.: Звіт подано 17.05. Заборгованість в порівняні із боргом на 

01.01.2021 зменшилась на 200 тис.грн. 

Бец А.В.: Ви говорите про зменшення заборгованості, однак це відбулось за 

рахунок зменшення кількості абонентів теплопостачання, а не рахунок 

проведених Вами заходів. 

Яценко С.М.: Чому не проведено заходів по оренді котельні по вул.Горького, 

якщо договори вже закінчились на початку 2022р.? 

Заяць В.В.: Вікторія Валеріївна – Ви за фахом юрист неможливо втрачати часу, 

потрібно діяти на випередження ситуації, щоб не допустити зриву вчасного 

початку опалювального періоду. 

Вітровчак Ю.М.: Яка причина на Вашу думку, у нарощуванні боргів перед 

Теплосервісом, Енергосервісом? 

Заяць В.В. Чи здійснювався контроль у опалювальний період за дотриманням 

температурного режиму виробником теплової енергії і які заходи вживалися у 

випадку його порушення? 

Невмержицька В.В.: В опалювальний період були часті випадки не виконання 

постачальниками тепла зобов’язань, про складено близько 15 актів. 

Заяць В.В.: Якщо проаналізувати Звіт про роботу підприємства, слід зазначити 

про відсутність бачення щодо перспективи розвитку та функціонування, тому 

потрібно спланувати заходи по ефективній роботі підприємства. 

 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Звіт про роботу комунального підприємства 

теплових мереж Дунаєвецької міської ради за 2021 рік та перспективи розвитку» 

прийняти як рішення виконавчого комітету міської ради (додається), із змінами 

та доповненнями. 

Голосували: «За» - 30, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 



3. Звіт про роботу комунального підприємства Дунаєвецької міської ради 

«Благоустрій Дунаєвеччини» за 2021 рік та перспективи розвитку. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.С. 

 

Яценко С.М.: Як організована робота щодо стягнення заборгованості по вивозу 

тпв та квартплати і яка сума надходжень від вжитих заходів за січень-травень 

2022 року? 

Нижник В.С.: Заборгованість на сьогоднішній день становить близько 2 млн.грн, 

з них 500 тис.грн – за вивіз ТПВ. 

Бец А.В.: Перегляньте роботу із вивезення ТПВ по селах, оскільки багато 

нарізань звучить на кожній нараді із старостами на якість даної послуги. 

Бабій О.А.: можливо потрібно спільно пропрацювати із населенням щодо 

зменшення боргів за вивіз ТПВ. 

Григор’єв О.В.: Чому в поточному році Ви не використовуєте засоби контролю 

пального та руху транспорту? По селах не вивозиться пластик із баків 

роздільного сміття, чому? 

Нижник В.С.: Зауваження візьмемо до уваги. 

Заяць В.В.: Який відсоток від загального обсягу наданих послуг припадає на 

виконання робіт по замовленню від фізичних осіб, підприємств? Чи берете до 

уваги у плануванні робіт у 2022 року обмеження, встановлені Постановою КМУ 

№590 та чи вживаються заходи щодо оптимізації кількості працівників? 

Нижник В.С.: У 2021 році надано таких послуг на 400 тис.грн. А стосовно 

виконання зазначеної постанови, то на сьогоднішній день ряд працівників 

знаходяться у відпустці без збереження заробітної плати. 

 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Звіт про роботу комунального підприємства 

Дунаєвецької міської ради «Благоустрій Дунаєвеччини» за 2021 рік та 

перспективи розвитку» прийняти як рішення виконавчого комітету міської ради 

(додається), із змінами та доповненнями. 

Голосували: «За» - 30, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

4. Про внесення змін до Програми медико-соціального забезпечення 

пільгових та соціально незахищених верств населення Дунаєвецької 

територіальної громади на 2021-2023 роки. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Музика Л.М. 

 

Бец А.В.: Обов’язковою вимогою змін до Програми має укладання ВПО 

декларацій із сімейним лікарем на обслуговування. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про внесення змін до Програми медико-

соціального забезпечення пільгових та соціально незахищених верств населення 

Дунаєвецької територіальної громади на 2021-2023 роки» прийняти як рішення 

виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 30, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 



 

5. Про затвердження Програми підтримки територіальної оборони на 

території Дунаєвецької міської ради на 2022-2023 роки». 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Лясота Т.А. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про затвердження Програми підтримки 

територіальної оборони на території Дунаєвецької міської ради на 2022-2023 

роки» прийняти як рішення виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 30, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

6. Про затвердження Програми підтримки самозабезпечення Дунаєвецької 

міської територіальної громади  харчовими продуктами на 2022-2024 роки 

«Сади Перемоги». 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Кадюк І.М. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про затвердження Програми підтримки 

самозабезпечення Дунаєвецької міської територіальної громади харчовими 

продуктами на 2022-2024 роки «Сади Перемоги» прийняти як рішення 

виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 30, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

7. Про визначення на конкурсних засадах підприємства (організації) для 

здійснення функцій робочого органу. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Кадюк І.М. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про визначення на конкурсних засадах 

підприємства (організації) для здійснення функцій робочого органу» прийняти 

як рішення виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 30, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

8. Про роботу міських закладів дошкільної освіти Дунаєвецької міської ради 

в літній період 2022 року. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Ісакова І.А. 

Бец А.В.: Напередодні розгляду даного питання, робочою групою було здійснено 

огляд ДНЗ, чи на сьогоднішній день проведені роботи по усуненні виявлених 

недоліків? 

Ісакова І.А.: Частково усунуті, але до 01.06.2022 усі зауваження будуть 

виконанні. 

Заяць В.В.: Якщо відкриваємо ДНЗ – безпека дітей найголовніше, необхідно 

вжити усіх заходів для дотримання умов безпеки та належного функціонування. 

 



ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про роботу міських закладів дошкільної освіти 

Дунаєвецької міської ради в літній період 2022 року» прийняти як рішення 

виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 30, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

9. Про опікунську раду. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Островський М.Г. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про опікунську раду» прийняти як рішення 

виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 29, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

10. Про затвердження висновку служби у справах дітей. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Підлісна К.В. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про затвердження висновку служби у справах 

дітей» прийняти як рішення виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 29, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

11. Про встановлення місця проживання дітей Дарини та Леоніда 

Салахудінових. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Підлісна К.В. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про встановлення місця проживання дітей 

Дарини та Леоніда Салахудінових» прийняти як рішення виконавчого комітету 

міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 29, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

12. Про утворення міждисциплінарної команди. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Підлісна К.В. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про утворення міждисциплінарної команди» 

прийняти як рішення виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 29, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

13. Про внесення змін до рішення виконавчого комітету від 18.03.2021р. 

№ 48. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Вітровчак Ю.М. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про внесення змін до рішення виконавчого 

прийняти як рішення виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 29, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 



 

14. Про видалення зелених насаджень. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Вітровчак Ю.М. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про видалення зелених насаджень» прийняти як 

рішення виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 29, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

15. Про розгляд заяви ФОП Бабій А.М. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Мудра І.О. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про розгляд заяви ФОП Бабій А.М.» прийняти 

як рішення виконавчого комітету міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 29, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

16. Про затвердження висновку комісії та розгляд звернення ФОП 

Огородніка В.О. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Мудра І.О. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про затвердження висновку комісії та розгляд 

звернення ФОП Огородніка В.О.» прийняти як рішення виконавчого комітету 

міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 29, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

17. Про затвердження висновку комісії та розгляд звернення ФОП 

Войцехова Ю.Й. 

СЛУХАЛИ: Заяць В.В. 

ВИСТУПИЛИ: Мудра І.О. 

ВИРІШИЛИ: проєкт рішення «Про затвердження висновку комісії та розгляд 

звернення ФОП Войцехова Ю.Й.» прийняти як рішення виконавчого комітету 

міської ради (додається). 

Голосували: «За» - 29, «Проти» - 0, «Утримались» - 0, «Не голосували» - 0. 

 

18.  Різне 
 

ПЕРЕЛІК 

рішень, які прийняті на засіданні виконавчого комітету Дунаєвецької 

міської ради та присвоєння їм номерів 

1.  Звіт про роботу комунального підприємства «Міськводоканал» 

Дунаєвецької міської ради за 2021 рік та перспективи розвитку. 

№71 

2.  Звіт про роботу комунального підприємства теплових мереж 

Дунаєвецької міської ради за 2021 рік та перспективи розвитку. 

№72 



3.  Звіт про роботу комунального підприємства Дунаєвецької міської 

ради «Благоустрій Дунаєвеччини» за 2021 рік та перспективи 

розвитку. 

№73 

4.  Про внесення змін до Програми медико-соціального забезпечення 

пільгових та соціально незахищених верств населення 

Дунаєвецької територіальної громади на 2021-2023 роки 

№74 

5.  Про затвердження Програми підтримки територіальної оборони на 

території Дунаєвецької міської ради на 2022-2023 роки» 

№75 

6.  Про затвердження Програми підтримки самозабезпечення 

Дунаєвецької міської територіальної громади харчовими 

продуктами на 2022-2024 роки «Сади Перемоги». 

№76 

7.  Про визначення на конкурсних засадах підприємства (організації) 

для здійснення функцій робочого органу. 

№77 

8.  Про роботу міських закладів дошкільної освіти Дунаєвецької 

міської ради в літній період 2022 року. 

№78 

9.  Про опікунську раду. №79 

10.  Про затвердження висновку служби у справах дітей. №80 

11.  Про встановлення місця проживання дітей Дарини та Леоніда 

Салахудінових 

№81 

12.  Про утворення міждисциплінарної команди. №82 

13.  Про внесення змін до рішення виконавчого комітету від 

18.03.2021р. № 48 

№83 

14.  Про видалення зелених насаджень. №84 

15.  Про розгляд заяви ФОП Бабій А.М. №85 

16.  Про затвердження висновку комісії та розгляд звернення ФОП 

Огородніка В.О. 

№86 

17.  Про затвердження висновку комісії та розгляд звернення ФОП 

Войцехова Ю.Й. 

№ 87 

18.  Різне:  

 

 

Головуючий на засіданні 
 

Міський голова                                                                                     Веліна ЗАЯЦЬ 

 

Секретар засідання 
 

керуючий справами (секретар)   

виконавчого комітету                                                                          Катерина СІРА 


